

## Call for freedom of speech and publishing in Turkey

Communiqué from the International Alliance of Independent Publishers,  
22 August 2016

The International Alliance of Independent Publishers, association gathering 400 independent publishing houses from 46 countries all around the world, demands that Turkish authorities immediately release publishers, but also authors and journalists, currently detained. It is necessary to guarantee freedom of speech and publishing in Turkey. The Alliance joins the [Turkish Publishers Association](#) condemnation of the summary closure of publishing houses and media as a clear human rights violation, and urges the Turkish authorities to rescind those summary closures.



A network of 400 publishing houses from 46 countries,  
in support of [bibliodiversity](#)  
[www.alliance-editeurs.org](http://www.alliance-editeurs.org)  
[Facebook](#) and [Twitter](#)  
[equipe@alliance-editeurs.org](mailto:equipe@alliance-editeurs.org)

\*\*\*\*\*

## Appel à la liberté d'expression et d'édition en Turquie

Communiqué de l'Alliance internationale des éditeurs indépendants,  
22 août 2016

L'Alliance internationale des éditeurs indépendants, association réunissant 400 maisons d'édition indépendantes de 46 pays à travers le monde, appelle les autorités turques à libérer immédiatement les éditeurs, mais aussi les auteurs et journalistes, actuellement détenus. Il est nécessaire que la liberté d'expression et d'édition en Turquie soit garantie. Se joignant à l'[Association des éditeurs turcs](#), l'Alliance condamne la fermeture sommaire de maisons d'édition et de médias, qui constitue une véritable violation des droits de l'homme, et demande aux autorités turques d'annuler ces fermetures.



Réseau de 400 maisons d'édition de 46 pays dans le monde  
en faveur de la [bibliodiversité](#)  
[www.alliance-editeurs.org](http://www.alliance-editeurs.org)  
[Facebook](#) et [Twitter](#)  
[equipe@alliance-editeurs.org](mailto:equipe@alliance-editeurs.org)